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Bestyrelsesmøde Jollen/Staget 
Tirsdag den 16.05.2023 kl. 19.000 i Fælleshuset. 

 

Til stede  
       Mia Vergo 
       Anne-Mette Andersen 
       Henrik Dencker  
       Kirsten Aunel (Kirsten) 
       Kirsten Kofoed (KiKo) 
       Lars Jensen 
       Jørgen K. Hansen  
 
 
 

Referat  
 
Konstituering  

Formand - Kirsten Kofoed, Jollen 41  
Sekretær - Kirsten Aunel, Jollen 23  
Kasserer - Henrik Dencker, Jollen 63  
Fælleshus - Anne-Mette Andersen, Staget 30  
Grønne områder - Mia Vergo, Jollen 85 
 
 

Generalforsamlingen 2023  
hvor der var fremmødt 40 personer fra Jollen og 12 personer fra Staget. 
 

• Det er bestyrelsens opfattelse, at generalforsamlingen forløb godt, og at det var en succes 
med den efterfølgende buffet.  
 

• Vi debatterede problematikken vedrørende honorering af bestyrelsen, specielt til formand 
og kasserer. Vi besluttede at fastholde den nuværende aftale, som er, at arbejdet er 
ulønnet.   
 

• Vi arbejder videre med punktet ”Privatbrug af fællesarealer”.  Planen er nu at få igangsat et 
forløb, som skal munde ud i en låneaftale. Rammer for dette vil blive forelagt på en 
generalforsamling. 
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Orientering 
• Poppelgården 

Opdatering af arbejdet omkring vores udsigt. I vores lokalplan ligger der en aftale om, at 
der skal være udsigtsliner til Øresund. I første omgang er det Bane Danmark, der skal fælde 
træerne på deres område. Når de er væk, vil næste skridt være, at vi kontakter kommunen, 
så de kan fælde de træer, som også tager udsigten. Der er endnu ikke planer for 
Poppelgårdens bygninger/bebyggelse, og der vi øjensynlig gå 3 år før området vil komme i 
udbud.   

 
• Grønne områder 

Vi er i dialog med Nordsjællands Park og Vej, da de har ansvaret for beskæringen af de 
træer, som gror på skråningen ud over vores Stamvej til Jollen. De skal fældes nu, inden de 
bliver endnu større. Der er aftalt møde med parkforvalteren. 

 
• Havedag  

Der er kommet en indkaldelse til havedagen den 4. juni- via nyhedsbrev, med de ønskede 
arbejdsopgaver. Derudover er det vigtigt, at vi alle er opmærksomme på at give vejtræerne 
en spand vand samt jævnligt at vande de nye sommerfuglebuske, når det ikke regner.   

 
 
Næste bestyrelsesmøde 

• Tirsdag den 15. august kl. 19.00 i fælleshuset 
 

            
Eventuelt 

• Der skal males lister på vinduerne på bagsiden af fælleshuset 
• Tak til Henrik og Klaus for at male vores bænke. 
• Tirsdag den 13. juni vil Renell gøre hovedrent i fælleshuset. 

 
 
 
 
 
For referat 
Kirsten Aunel 


